
 
 
Protokoll medlemsmöte, 2024. 
Hjo Brukshundklubb 2024-11-30, kl. 14.00 
 

§1 Mötets öppnande    
                          Mötet förklarades öppet kl.15.03. 
 
§2                      Fastställande av röstlängd (Närvarolista)                                               
                          Röstlängden fastställdes.  
 
§3                      Val av mötesordförande och sekreterare 
                          Mötet beslutade att utse Annika Hansson till mötesordförande och 
                          Elin Karjalainen till sekreterare. 
 
§4 Val av två protokolljusterare tillika rösträknare 
                          Tina Sjöhem och Anders Brissman valdes till justerare och rösträknare. 
 
§5                      Fråga om mötets stadgeenliga utlysande 
                           28/10 Gick kallelsen ut på mejl och sms via membersite och utlagt på Facebook. 
                           Mötet beslutar att kallelse till mötet utlysts enligt stadgarna. 
 
§6                      Fastställande av dagordning  
                           Dagordningen fastställdes. 
 
                       
 §7  Beslut 
                           Inga beslut tagna. 
            
 
                         
 
 §8                     Rapporter med diskussioner 

a) Ordförande 
Vice. Ordförande är tillförordnad ordförande. 
 

b) Kassör/Ekonomi 
Adj. Kassör går igenom månadsresultat och resultatrapport. 
 

c) Tävling 
Officiell lydnadstävling i startklass och klass1 den 7/9 2025. 
Finns på SBK tävling öppen för anmälan. 
 



d) Tjänstehund 
Inget att rapportera. 
 

e) Agility 
Kommittén har ställt in hinder för vintern och det plockas fram till våren.  
 

f) RUK/Utställning 
Utställning den 27 april 2025 och domare är bokade. 
 

g) Fastighet 
Renoveringen är snart klar i köket och väntar nu på rörmokare som ska koppla  
in diskmaskinen. 
Dem rensar ur boden och får in lite pengar för gammalt skrot. 
Fastighetskommittén har haft ett önskemål om att måla om i kontoret som är 
beviljat. 
 

h) Hemsidan 
Ny webmaster som justerar om hemsidan allt eftersom men börjar känna sig klar. 
Klubben har skaffat ett konto-kort för att kunna betala hemsidan som låg nere en 
kort stund. 
Facebook fungerar och rullar på som vanligt. 
 
 

i) Studiefrämjandet/utbildning  
Medlem tar upp frågan om regelböcker och Kong till specialsök. 
Styrelsen har tagit beslut om att sammankallande ska beställa Kong inför kursen. 
Styrelsen har ett bordlagt beslut till styrelsemöte i januari om att beställa 
regelböckerna till specialsök. 
 
Studiefrämjande är på besök och uppskattar kommunikationen och tycker det är 
kul att få se hur det går för klubben och se vad vi planerar framöver. 
Erbjuder att gå kurser hos studiefrämjandet samt att alla kan kontakta Caroline för 
hjälp. 
 
Studiefrämjandet har slagit ihop till en avdelning i närområdet till avdelning väst, 
där 3 personer jobbar med hundklubbar. 
Hundklubbarna kommer troligtvis inte märka någon större förändring av 
studiefrämjandets omorganisation. 
Caroline påminner om närvarolistor på kurserna och att hon gärna hjälper till. 
 
4 Kurser ligger ute just nu att anmäla sig till. 
2 Kurser på gång med Karin Gustafsson. 
1 Valpkurs på gång. 
 

j) Ungdomskommittén 
Träffar sker varannan helg och det är sammanlagt 8 ungdomar. 
Diskuterar att börja cirkulera runt i Skaraborg för att ha träffarna på olika klubbar 
för att flera ska kunna delta. 
Planerar en spökpromenad hösten 2025. 
 



k) Aktivitetskommittén  
Inget att rapportera. 
 

l) Kök/inköp 
Kommittén planerar att rensa ut gammalt porslin och köpa in lite nytt och planerar 
en storhandling efter årsskiftet.  
Loppis kommer att hållas på utställningen där klubben säljer porslinet. 
Önskemål av medlem att medlemmar får chans att köpa först innan loppis. 
Ber om att säga till kommittén om man saknar något. 
Prislistan är på gång. 
 

m) Styrelsen 
Fungerande bra styrelse och härlig stämning. 
Ber om att nominera personer till årsmötet samt distriktsstyrelsen. 
 

 
 §9  Övriga frågor 
                                                     
 
 §10  Mötet avslutades  
   Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet kl.15.54 
                              
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
_________________________                    _________________________ 
Sekreterare:                                                      Viceordförande: 
Elin Karjalainen                                                 Annika Hansson 
 
 
 
_________________________ __________________________ 
Justerare:   Justerare: 
Tina Sjöhem                                                         Anders Brissman 
   

 


